

「继续宠爱·张国荣 70 诞辰·纪念展」 电影放映系列
Screening Series for “Miss You Much . Leslie 70th Birthday . Exhibition”

日期 Date	放映时间 Time	节目 Programme
12/9/2026 六 Sat	3:00pm	《金枝玉叶》(1994) * He's a Woman, She's a Man
19/9/2026 六 Sat	3:00pm	《英雄本色》(1986) A Better Tomorrow
13/2/2027 六 Sat	3:00pm	《缘份》(1984) Behind the Yellow Line
6/3/2027 六 Sat	3:00pm	《胭脂扣》(1988) Rouge
13/3/2027 六 Sat	3:00pm	《为你钟情》(1985) For Your Heart Only
3/4/2027 六 Sat	3:00pm	《倩女幽魂》(1987) A Chinese Ghost Story

*与香港电影资料馆合办，特设映后谈，粤语主讲，嘉宾讲者：资深影评人登徒
Co-organised with Hong Kong Film Archive, post-screening talk in Cantonese
Guest Speaker : Thomas Shin, veteran film critic

全部影片均设中、英文字幕。Chinese and English subtitles are available for all films.

地点 Venue

香港文化博物馆一楼剧院 1/F Theatre, Hong Kong Heritage Museum

参加方法 Enrolment

节目凭票免费入场。
门票将于放映当日中午 12 时于香港文化博物馆一楼派发。
请留意现场告示并遵从工作人员指引。
每人限取一张，先到先得，派完即止。
剧院将于活动开始前 15 分钟开放予观众入场。
如有任何争议，博物馆保留最终决定权。

Admission to the screening programmes is free upon presentation of a valid ticket.

Tickets will be distributed on the day of each screening at 12:00 noon on the 1st floor of the Hong Kong Heritage Museum.

Please follow on-site signage and staff instructions.

Each person may collect one ticket, on a first-come, first-served basis, while supplies last.

The theatre will open for audience admission 15 minutes before the programme begins.

In case of dispute, the museum reserves the right of final decision.